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Aan de leden van de 
Gemeenteraad 

 
 
             Datum: 4 september 2024 
    Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen Gemeentebelangen 
 Ons kenmerk:   
 

 
Geachte heer, mevrouw, 

 
Op 1 augustus 2024 heeft de fractie van Gemeentebelangen schriftelijke 
vragen gesteld over het fietspad langs de Joh. Poststraat en Brugstraat in 
Nieuwlande.  
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 

 
1. Is het college bereid om opdracht te verstrekken om met een algehele 

schouw de gebreken te inventariseren en om deze dan vervolgens te 
laten herstellen? 
Dit fietspad is vlak voor de zomervakantie geïnspecteerd. Daarmee 
hebben we een actueel beeld van de onderhoudstoestand van het 
fietspad. Een opdracht voor een algehele schouw is daarom niet nodig. 
We zullen de noodzakelijke reparaties laten uitvoeren. 
 

2. Mocht de noodzaak tot herstel daar zijn kan dit dan voor de winter 
worden opgelost? 
Op basis van de uitgevoerde inspectie voeren we voor de winter de 
noodzakelijke reparaties uit. 
 

3. Wordt in het asfalt onderhoudsprogramma ook dit fietspad benoemd in 
Nieuwlande? 
Nee, in het asfalt-onderhoudsprogramma 2024 is dit fietspad niet 
opgenomen. Het asfalt-onderhoudsprogramma 2025 is nog niet 
vastgesteld, dit zal dit najaar gebeuren aan de hand van de algehele 
inspectie die voor de hele gemeente is uitgevoerd.  

 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
gemeentesecretaris       burgemeester  
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